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Protokoł Nr  III/2016 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  10 maja  2016 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 (na wniosek wójta gminy) ustawy   z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym  (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446) 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 14
00

 do 16
30

. 

Na 15 radnych obecnych było 14 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni I.Ratuszna. 

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy p. W. Sypniewski, Zastępca Wójta p. M. Jończyk, 

Sekretarz Gminy p. M. Domańska,  Skarbnik Gminy p. B. Nalaskowska oraz dyr. GZK p. L. 

Dziamski. 

Sołtysi:  M. Wędzińska, Cz. Betyna i St. Mikulski. 

Radni powiatowi: Ż. Kaźmierczak i L. Kuziak. 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał:    

1) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,   

2) sprawie zmiany WPF Gminy Osielsko, 

3) w sprawie zmiany w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osielsku, 

4)  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia  zasad odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

6) w sprawie zmiany składu osobowego Rady Społecznej Gminnej Przychodni w 

Osielsku, 

7)  w sprawie wykupu nieruchomości zabudowanej, 

8)w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu w Niwach, 

9) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż użytkownikowi wieczystemu 

nieruchomości gruntowych położonych w obrębie ewidencyjnym w Bożenkowie, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia i realizacji „Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej”, 

11) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Osielsko. 

9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący  poinformował, że w wyniku prac komisji, na wniosek Wójta zostają zdjęte 

dwa projekty uchwał, nr 4 - w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2016-2018 i nr 7 - w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu w Niwach. 
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A.Slysz-  wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały Nr 7 w sprawie wykupu 

nieruchomości zabudowanej w Maksymilianowie. Jest to istotne dla mieszkańców 

Maksymilianowa, nie zostało skonsultowane z mieszkańcami, nie znamy celu kupna. Na 

komisjach  otrzymaliśmy dozę informacji  w formie ustnej i są one tak rozległe, że ma 

powstać centrum logistyczne gminy ( PSZOK, składowisko soli i piasku dla GZK, bo w tej 

chwili wynajmuje odpłatnie plac w Zarządzie  Dróg Wojewódzkich, mieszkania socjalne. 

Zacytował wypowiedź Wójta Gminy z dnia 27.10. 2015 r. gdzie m.in. Wójt powiedział, że na 

sesji grudniowej wskaże lokalizację PSZOK. Do dnia dzisiejszej sesji nie było wzmianki  o 

budowie PSZOK-u i nie było informacji o jakichkolwiek rozmowach z Syndykiem Masy 

Upadłości. Wobec tego, radni  i mieszkańcy odczuliśmy, że  nie będzie planowany PSZOK  

w Maksymilianowie. W ostatnim czasie odbyły się dwa zebrania wiejskie na których można 

było poinformować mieszkańców o takich zamierzeniach. Radny przedstawił zdjęcia  stanu 

faktycznego całego obiektu i budynków. Nastąpi duża generacja środków na  urządzenie tego 

terenu i dostosowania użyteczności. Przykładem jest wysokość wydatkowanych środków 

finansowych na utwardzenie placu PSZOKU w Żołędowie - 42 W związku z tym, że jest 

wiele niewiadomych podtrzymuję wniosek swój. 

Wójt – rozmowy z syndykiem były  prowadzone i pierwszą kwotą było 600.000 zł. Natomiast 

po długich negocjacjach stanęło na kwocie 350.000 zł. Utrzymuję swoje stanowisko, co do 

zagospodarowanie tego terenu. 

 I.Kraszkiewicz- komisja rozwoju szczegółowo analizowała zakup nieruchomości (na siedmiu 

członków komisji jeden głos był przeciwny). Wysłuchaliśmy stanowiska Wójta Gminy. 

Wskazał, że będzie możliwość przeniesienia tam archiwum urzędu gminy, jednostek 

organizacyjnych gminy, możliwość utworzenia mieszkań socjalnych oraz składowiska 

mieszanki do zimowego utrzymania dróg.  Jednym z głównych argumentów zakupu tej 

nieruchomości jest możliwość odzyskania zaległości podatkowej w kwocie  100.000 zł.  

Konkluzja jest taka, że chcemy aby powstał drugi PSZOK, ale nikt nie chce koło siebie. 

A. Wiekierak- popieram stanowisko A. Słysza. Dużą kontrowersją jest dojazd do tego terenu 

ul. Bluszczową i Liliową. Analizując dokumentację  planu zagospodarowania mam obawę, 

czy Starostwo Powiatowe wyrazi zgodę na lokalizację PSZOK, dwa budynki stoją poza linią 

zabudowy. Proszę o zwołanie zebrania wiejskiego w tym temacie. 

Wójt –należy zwrócić uwagę, że na tej działce  nie ma powstać punkt segregacji odpadów 

lecz PSZOK. Proszę zobaczyć teren i funkcjonowanie PSZOK-u w GZK w Żołędowie. 

Wszystko jest w kontenerach, wokół panuje porządek. Ul. Bluszczowa, w ramach budowy 

PSZOK również zostanie wybudowana. Refundacja kosztów  budowy PSZOK łącznie  

z zakupem gruntu  wynosić będzie  85 % wartości inwestycji  

A.Matusewicz i K. Lewandowski- sprawa jest pilna, dotyczy mieszkańców sołectwa 

Maksymilianowo, pojawiły się nowe fakty więc należy jeszcze raz przedyskutować. 

Przewodniczący  poddał pod głosowanie wniosek radnego A. Słysza o zdjęcie z porządku 

obrad projektu Nr 7 w sprawie w sprawie wykupu nieruchomości zabudowanej. Wynik 

głosowania był następujący: 

za -  7 

przeciw – 2 

wstrzymało się – 4. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem      

przegłosowanego wniosku. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – za. 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł w drodze głosowania został przyjęty następującą ilością głosów: 

za – 13 
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przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Ad.5.   

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  uchwał.– 

stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

 Ad. 6.  
Składanie interpelacji: 

A.Matusewicz – „Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej właśnie 

ogłosił II nabór dla działania 2.3 POIiŚ 2014-2020 Gospodarka wodno-ściekowa w 

aglomeracjach. Termin składania wniosków od 31 maja do 31 lipca br. Kwota środków 

przeznaczonych na dofinansowanie projektów w ramach konkursu wynosi 2 500 000 000,00 

zł. Czy w związku z budową nowego kolektora ściekowego w Osielsku, którego przebieg 

zaplanowano w ul. Leśnej, gmina zamierza aplikować o dofinansowanie w ramach tego 

konkursu.? 

Zachęta niech będzie fakt, że na opublikowanej liście rankingowej dotyczącej pierwszego 

naboru ze stycznia br. znalazło się wiele gmin, min. Gmina Rojewo z naszego województwa. 

Pełną informację można uzyskać pod adresem:  http://poiis.nfosigw.gov.pl/skorzystaj-z-

programu/zobacz-ogloszenia-i-wyniki-naborow-wnioskow/gospodarka-wodno-sciekowa-w-

aglomeracjach/.html. 

Na prośbę mieszkańców sołectwa Osielsko, korzystających z przystanku autobusowego przy 

ul. Centralnej w bezpośrednim sąsiedztwie węzła betoniarskiego, wnoszę o jego przeniesienie 

pomiędzy ulice Krótką i Poprzeczną. 

Między tymi ulicami jest szerokie, bezpieczne pobocze pozwalające na zamontowanie wiaty, 

która jest niezbędna, biorąc pod uwagę dużą liczbę pasażerów korzystających  z tego 

przystanku.” 

Przewodniczący obrad poinformował, że interpelacje radnego A. Matusewicza zostają 

zakwalifikowane jako wnioski. 

A.Wiekierak-nawiązał do swojej interpelacji z poprzedniej sesji dot. w kwestii planowanego 

sposobu żywienia w Publicznym Przedszkolu nr 1 w Osielsku. Jednocześnie prosząc o 

ponowne przeanalizowanie tego zagadnienia i uruchomienie pełnoprawnej kuchni zamiast 

planowanego zewnętrznego cateringu dla tej placówki. 

Ad. 7. 

 Zapytania do radnych powiatowych: 

Głos zabrał L. Kuziak, który poinformował o realizacji następujących zadań: 

- ul. Centralna 1 w Osielsku wjazd na posesję, sprawa skierowana jest do Wojewódzkiego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego, 

- odcinek ul. Centralnej przebiegający przez las, został wyrównany. Również została 

wyrównana ul. Leszczynowa. 

Podziękował organizatorom za wspaniałą organizację powiatowego przeglądu teatrzyków, 

który odbył się świetlicy Maksymilianowie. 

Ponadto poinformował, że na jednej z następnych posiedzeń Rady Gminy Osielsko 

przedstawi informację o działalności LGD „Trzy Doliny”.  

A.Różański – wnioskował o ustawienie patroli policyjnych z radarami na ul. Bydgoskiej jej 

odcinek leśny.  

L. Kuziak –poinformował, że już zgłaszał Komendantowi Policji o wzmożenie kontroli 

radarowej.  

A.Matusewicz- poprosił o przedstawienie przebiegu ścieżek rowerowych realizowanych przez 

Powiat Bydgoski, a zwłaszcza przebieg ul. Kolonijną i ul. Centralna.  

D. Szatkowska-Rzepka – zapytała o etap prac związanych z budową ścieżki rowerowej 

http://poiis.nfosigw.gov.pl/skorzystaj-z-programu/zobacz-ogloszenia-i-wyniki-naborow-wnioskow/gospodarka-wodno-sciekowa-w-aglomeracjach/.html
http://poiis.nfosigw.gov.pl/skorzystaj-z-programu/zobacz-ogloszenia-i-wyniki-naborow-wnioskow/gospodarka-wodno-sciekowa-w-aglomeracjach/.html
http://poiis.nfosigw.gov.pl/skorzystaj-z-programu/zobacz-ogloszenia-i-wyniki-naborow-wnioskow/gospodarka-wodno-sciekowa-w-aglomeracjach/.html
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wzdłuż ul. Starowiejskiej w Jarużynie. Podziękowała za wyrównanie i nawiezienie 

kamieniem tłuczniem pobocza asfaltowego ul. Starowiejskiej. 

Ż.Kaźmierczak – na wykonanie prac projektowych budowy ścieżki przez Jarużyn został 

ogłoszony przetarg. 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwał:    

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący.  

Skarbnik gminy przedstawiła zmiany zapisu w budżecie po zdjęciu zadania wykup 

nieruchomości w Maksymilianowie. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie-za. 

Uchwała Nr III/24/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały sprawie zmiany WPF Gminy Osielsko. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie-za. 

Uchwała Nr III/25/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w statucie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Osielsku. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta 

jednogłośnie-za. 

Uchwała Nr III/26/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie współdziałania Gminy 

Osielsko z Miastem Bydgoszczą i Gminą Dobrcz w przedmiocie lokalnego transportu 

zbiorowego. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie-za. 

Uchwała Nr III/27/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia  zasad odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 12 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 2. 

Uchwała Nr III/28/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany składu osobowego 

Rady Społecznej Gminnej Przychodni w Osielsku. Uchwała w drodze głosowania została 

przyjęta jednogłośnie-za. 

 

Uchwała Nr III/29/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielania Województwu 

Kujawsko – Pomorskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na drogach wojewódzkich. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie-za. 
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Uchwała Nr III/30/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

użytkownikowi wieczystemu nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 

ewidencyjnym w Bożenkowie. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą 

ilością głosów: 

za – 13 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr III/31/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

i realizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej”. Uchwała w drodze głosowania została 

przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 12 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 2. 

Uchwała Nr III/32/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Osielsko. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 12 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 2. 

Uchwała Nr III/33/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Ad. 9.  

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

A.Wiekierak-skoro warunki lokalowe pozwalają, wnioskuję o rozważenie uruchomienia 

kuchni, a tym samym odstąpienie od cateringu w Przedszkolu Publicznym w Osielsku. 

M. Jończyk- na terenie naszej gminy funkcjonuje siedem przedszkoli prywatnych, z tego dwa 

prowadzą własną kuchnię, pozostałe mają wyżywienie w formie cateringu i nikt nie zgłaszał 

uwag i zastrzeżeń. Jeżeli chodzi o odpłatność, to nie wiem skąd wzięła kwota 13 zł, co pisze 

portal eOsielsko. Budowa przedszkola nie jest zakończona, nie robiliśmy żadnego zapytania 

więc nie można operować jakąkolwiek kwotą. Rozmawiając z dyrektorami prywatnych 

przedszkoli,  odpłatność jest zróżnicowana i wacha się od 10 do 17 zł.  Natomiast jeżeli 

catering nie zda egzaminu, to wówczas powrócimy do tematu. W roku bieżącym mamy 

otrzymać większe środki finansowe, ale na budowę, a nie na zatrudnianie ludzi.  

 Ad. 10  

 Wolne wnioski i zapytania. 

 Wójt odpowiadając radnemu A. Matusewiczowi stwierdził, jeżeli chodzi o możliwość 

składania wniosków w ramach konkursu działania 2.3 temat jest znany. Prowadzimy prace 

nad  ewentualnym złożeniem wniosku. 

Natomiast sprawa przeniesienia przystanku, zostaną sprawdzone możliwości ewentualnego 

przeniesienia. Muszą być sprawdzone odległości między przystankami. Wystąpimy do 
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zarządcy drogi. Poinformował również, że otrzymaliśmy informację  o możliwości złożenia 

wniosku o dofinansowanie przebudowy boiska piłkarskiego przy szkole w Żołędowie  

w wysokości 186 000 zł. 

K. Cichański -  zapytał o przystanek za szkołą, mając na uwadze przebudowę skrzyżowania  

w Osielsku. 

- pomiędzy ul. Jana Pawła II, a ul. Słoneczną ustawić znak drogowy Żołędowo. 

Wójt z wnioskami  radnego K. Cichańskiego wstrzymajmy się do czasu  projektu przebudowy 

skrzyżowania w Osielsku. W miesiącu lipcu br. rozpoczynają się prace projektowe. Wówczas 

poznamy zakres i szczegóły przebudowy skrzyżowania. 

K. Lachowska- wnioskowała o zwieszenie tabliczek z rozkładem jazy autobusów linii nr 93  

i 94 na początkowych przystankach w Bydgoszczy, 

- zapytała o etap prac związanych z uchwaleniem planu zagospodarowania w rejonie ul. 

Kościuszki w Niemczu. 

A.Różański- w dniu wczorajszym została skoszona trawa na placu zabaw w 

Maksymilianowie, którą pozostawiono  na chodniku i na połowie jezdni. Wygląda to fatalnie. 

Ponadto na chodniku leży warstwa piasku, który należałoby uprzątnąć. Wygląda na to, że nikt 

nie kontroluje i nikt nie dba o place zabaw.  Czy są prowadzone kontrole placów zabaw. 

I.Kraszkiewicz- zabrał głos w temacie placów zabaw nie może tak być, żeby sołtys 

interweniował o przegląd placu zabaw, uzupełnienie pisku w piaskownicy czy naprawę 

uszkodzonej deski.  GOK musi kontrolować sukcesywnie. 

Na Wilczu, po byłych Zakładach Mięsnych stara hydrofornia zagraża bezpieczeństwu. 

Wójt – sprawa została przekazana do Nadzoru Budowlanego. 

St. Mikulski – nie otrzymałem odpowiedzi na pismo, które złożyłem do GOPS-u w sprawie 

bezdomnego. 

- po naprawie ul. Bocznej w Żołędowie kamień graniczny nie został osadzony na swoim 

miejscu, 

- dot. interwencji Policji na ul. Klonowej w Żołędowie zamiast w Maksymilianowie. 

Mieszkaniec Żołędowa jest niesłusznie posądzany o awantury domowe i miało to miejsce 

kilkukrotne w ciągu roku. Być może Policja ma nieszczegółowe dane w systemie 

nawigacyjnym. 

Wójt – zwrócę uwagę Policji. 

A.Matusewicz- przy ul. Leśnej w Osielsku nadal są uschnięte drzewa – 7 szt. 

Wójt – GZK zajmie się tym tematem.  

G. Paliwoda- zgłaszałem do wycinki drzewo, które w ¾ powierzchni jest uschnięte. Drzewo 

nadal rośnie, a Siostry Zakonne twierdzą, że jest po za ich terenem. 

Wójt- ze Starostwem Powiatowym i Zarządem Dróg Wojewódzkich była prowadzona 

korespondencja. Otrzymaliśmy odpowiedzi od tych instytucji, że drzewo rośnie nie ich 

gruncie lecz na gruncie należącym do Sióstr Zakonnych. Powinny  wystąpić z wnioskiem  

o wycinkę drzewa.  

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

  

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 


